

Dears: FAB Clients
Greetings from Radiant Real Estate.
Subject: Special Offer

السادة / عملاء بنك أبو ظبي الأول
تحية طيبة من شركة ريدينت للمشاريع العقارية ذ م م
الموضوع : عرض مميز

We are pleased to offer you a special deal on our Radiant Square project in Reem Island, Abu Dhabi. The project consists of five residential towers with apartments and duplexes ranging from one-bedroom and a living room to five bedrooms and a living room.

يسرنا نحن شركة ريدينت العقارية أن نقدم لكم عرضاً مميزاً على مشروعنا ريدينت سكوير في جزيرة الريم أبو ظبي، والذي يتكون من خمسة أبراج سكنية تضم شقق سكنية ودوبلكس من غرفة وصالة إلى خمس غرف وصالة.

- **Project completion percentage: 76%**
- **Project delivery in December 2024**
- **Payment plan: 30% with the developer and 70% with FAB Bank**
- **10% down payment and 20% installments before handover**

- **نسبة إنجاز المشروع: 76%**
- **تسليم المشروع في شهر 2024/12**
- **خطة الدفع: 30% مع المطور 70% مع بنك أبو ظبي الأول.**
- **مقدم 10% واقساط 20% قبل الإستلام**

As a valued client of First Abu Dhabi Bank, we are extending an exclusive offer to you, providing a **3% discount** on all our units in the Radiant Square project. Additionally, you will receive kitchen appliances from the Italian brand Elba and a fitness device, Oxefit.

نقدم لكم عرضاً حصرياً كعميل من عملاء بنك أبو ظبي الأول للحصول على **خصم 3%** على جميع وحداتنا في مشروع ريدينت سكوير، بالإضافة إلى الحصول على أجهزة مطبخ من ماركة البا الإيطالية وجهاز رياضي Oxefit.

We invite all First Abu Dhabi Bank clients to attend the **special event** exclusively for the First Abu Dhabi bank's clients to benefit from the **discount** and secure **priority** reservations for your preferred units before the project is open to the public.

ندعو جميع عملاء بنك أبو ظبي الأول للحضور في يوم الحدث المخصص **حصراً** لعملاء البنك للحصول على **الخصم** بالإضافة إلى **الأولوية** في حجز الوحدات المفضلة لديكم قبل طرح المشروع للعامة.

For more details, please visit our website and register your information:

www.fab.radiantrealestate.ae

Mobile: +971 56 962 8949

Office: 02-6664431

Warm Regards.

لمزيد من التفاصيل برجاء الدخول على الموقع وتسجيل بياناتك: www.fab.radiantrealestate.ae

موبايل: +971 56 962 8949

المكتب: 02-6664431

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام.